

# Stockmeier Urethanes GmbH & Co.KG

Im Hengstfeld 15  
D-32657 Lemgo  
Phone +49 (0)5261 66 0 68 0

Fax +49 (0)5261 66 0 68 29  
urethanes.ger@stockmeier.com  
www.stockmeier-urethanes.com



## Stockmeier Urethanes Adhesives, Sealants and Casting systems for filtration

Stockmeier Urethanes is one of the world's leading designers, formulators and manufacturers of Polyurethane systems.

We have been designing, developing and supplying adhesives, sealants, casting and moulding products to the global filtration industry since 1991 and have in depth knowledge of all types of filtration applications and the capability to offer a customised approach. Our leading edge, globally available technology will; reduce cost, weight and environmental impact. Improve efficiency both in filtration and throughout your manufacture process. Consistently deliver quality, reliability and assurance.

Stockmeier Urethanes is family-owned and has production sites in Germany, France, the United Kingdom, the United States as well as sales offices worldwide.

Stockmeier Urethanes – the smart solution!

## Stockmeier Urethanes Klebstoffe, Dichtstoffe und Vergussmassen für die Filtration

Stockmeier Urethanes ist einer der weltweit führenden Entwickler und Hersteller von Polyurethansystemen.

Bereits seit 1991 entwickeln und produzieren wir Klebstoffe, Dichtstoffe und Vergussmassen für den weltweiten Einsatz in der Filtration. Durch unsere langjährigen Erfahrungen in sämtlichen Filteranwendungen entwickeln wir kundenspezifische und individuelle Lösungen. Immer fokussiert auf die Anforderungen unserer Kunden, liefern wir unsere Produkte termingerecht und in gleichbleibender hoher Qualität aus – und das weltweit.

Stockmeier Urethanes ist ein familiengeführtes Unternehmen und verfügt über Produktions- und Entwicklungsstätten in Deutschland, Frankreich, England, den USA, sowie über weltweite Vertriebsbüros.

Stockmeier Urethanes – Einfach clever gelöst!



### Core competencies

- Adhesives for air, fuel- and oil filters
- Adhesives for industrial filters
- Adhesives for automotive filters
- Adhesives for clean room, HVAC and HEPA filters
- Conductive adhesives for ATEX filters

### Kernkompetenzen

- Klebstoffe für Luft, Benzin- und Ölfilter
- Klebstoffe für Industriefilter
- Klebstoffe für Automobilfilter
- Klebstoffe für Reinraum-, HVAC- und HEPA Filter
- Leitfähige Klebstoffe für ATEX Filter